
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 27. februar 2017 kl. 19.00 –21.30 

Afbud: Kasper, Roselin, Sanne 

Sang: ingen. 

Elevrådet: Klatremur, græs på boldbane, nye legeområder, nye 
gardiner er nogle af ønskerne fra de ældste elever. 
Der er tilladt bygang for de ældste elever. Der har dog været 
problemer med 7. årgangs opførsel. Derfor er bygangen for 7. årg. 
suspenderet midlertidig. Især 7. årgang køber masser af slik, chips og 
sodavand. 
Lærerne har kunnet mærke at der bliver indtaget mange forskellige, 
usunde ting. Der er også blevet bestilt burgere, pommes friter og 
pizza til afhentning i frikvarteret. 
I 9. årg. har vi talt om det – og der er nu en tendens til at der købes 
mere sundt i frikvartererne.  

 

Referat: 
 

1. Godkendelse af referat 
 
Godkendt uden kommentarer.  

 
2. Ferieplan 2018-2019 i høring (Dorte) 

Udarbejdelse af høringssvar 
Bilag vedhæftet 

 
Der udarbejdes et kort høringssvar, hvor der ikke er indsigelser. 

 
3. Budget 2017 (LA) 

Fremlæggelse og godkendelse af budget 
(Bilag udsendes) 

 
Budgettet blev fremlagt og godkendt. 

 



 

 

 

4. Kommunikation, punktet udsat fra januar-mødet (MS) 
På baggrund af kortlægningen i forbindelse med Læringsledelse i september 2015, er der i 
dette skoleår arbejdet med kommunikation. 
Fremlæggelse af processen indtil videre. 
Brainstorm og drøftelse af ønsker til skolens kommunikation. 

● Dejligt, at der har været fokus på Facebook, så det har været nemmere at følge med i 
skolens liv 

● Der arbejdes på at lave en fælles Facebook profil med skole og børnehave. 
● Det er ikke kun nuværende forældre, men alle borgere og dem der har kendskab til 

Gram Skole på en eller anden måde der benytter siden 
● Det er vigtigt at der er en god kommunikation på forældremøderne – det er bl.a. 

gennem medarbejdernes præsentationer, at skolen skal fremstå som en attraktiv 
institution.  

● Der må gerne sendes infomail fra lærerne om, hvad der akturelt arbejdes med 
● Det er fint er der sendes nyhedsbreve ud fra ledelsen 
● Som forældre har man også ansvar for selv at søge den fornødne information. 
● Korespondence mellem skole og hjem skal være saglig. Nogen gange bliver 

kommunikationen personlig – i stedet for at holde det på det faglige. 
● For at få flere forældre til forældremøderne skal forældrene høres om, hvilke emner 

der ønskes drøftet. Det er vigtigt at få dette afklaret mens eleverne går i de yngste 
klasser, for at få en god kultur. 

● Medarbejderne skal være positive og nærværende  
● Det mindste man kan forlange i forbindelse med indkaldelse til et forældremøde, er 

at der gives en tilbagemelding om man kan deltage eller ikke. 
● Skal lærerne ringe til forældrene, elle skal der skrives til dem 
● Man kan ikke altid skrive en besked – for du ved ikke hvem modtageren er, og 

hvordan vedkommende opfatter din besked. Det skrevne kan lettere misforståes end 
det talte. 

● Der er udarbejdet et årshjul for skolen.  
 

 
5. Værdier (NJ + LA + MS) 

Status på proces 
 
Fase 1 arbejder videre med værdierne på deres fasemøde torsdag den 2. marts  
Fase 2 har udarbejdet 4 værdier 
Fase C-hus har besluttet, at medarbejderne arbejder videre efter de 3 værdier der blev besluttet i 

sommers. 
 

6. Økonomi (LA) 
(Bilag udsendes) 
 



 

 

 

Regnskabsåret 2016 er nu afsluttet, og det er et regnskab der går i 0. De 397.000 kr. vi startede 2016 
med, er nu brugt. 

 
7. Evt. 

Medarbejderne har fået en jakke i julegave. De er nu kommet, og medarbejderne er begyndt at gå i 
dem. Samtlige ansatte har fået en jakke. 

 
 

 
Referent: Lars Nielsen 


